
Pred skupščino Krke

Mali delničarji predlagajo, naj Krka izplača 1,60 evra dividende in tudi,
naj po 16 letih zamenja revizorsko družbo - »Higiensko je zamenjati revizorja vsakih pet ali sedem let«

Ljubljana - Predlogi, s katerimi želijo mali delničarji vplivati na politiko
posameznih javnih družb, v zadnjem času kar dežujejo. Potem ko na ne-
davni skupščini Petrola niso prodrli s predlogom za skrajšanje roka za iz-
plačilo dividend, bodo svoje predloge poskušali uveljaviti na skupščini no-
vomeške Krke. Medtem ko uprava predlaga 1,40 evra bruto dividende na
delnico, mali delničarji, združeni pod okriljem društva MDS, predlagajo, da
bi ta znašala 1,60 evra bruto na delnico.

ga za povečanje dividend. Prvi je
rast bilančnega dobička v zadnjih
treh letih (2008, 2009 in 2010), po-
membnejši pa je drugi, da Krka v
zadnjem času intenzivno odkupuje
lastne delnice.

»Menimo, da naša zahteva ni
pretirana, kar dokazuje tudi dej-
stvo, da je Krka začela intenzivno

Kot predlagajo, bi Krka za izplači-
lo dividend za lani skupaj namenila
53,8 milijona evrov, kar predstavlja
dobro tretjino lanskega dobička v
skupni višini 168,9 milijona evrov.
»To bi za Krko pomenilo povečanje
v masi za izplačila dividend za 6,7
milijona evrov,« poudarjajo mali
delničarji, ki vidijo vsaj dva razlo-

1,60 evra bruto
na delnico dividende predlagajo

mali delničarji

uresničevati dano pooblastilo o
odkupu v sklad lastnih delnic. Od
sklica skupščine 12. maja do prej-
šnjega petka je za nakupe lastnih
delnic namenila 866.263 evrov, kar
je le 12,30 odstotka predlagane-
ga povišanja dividende,« je včeraj
poudaril predsednik MDS Raj ko
Stankovič.

Trenutno ima Krka v lasti dobrih
pet odstotkov lastnih delnic, v skup-
ščinskem gradivu pa je uprava no-
vomeškega farmacevta napovedala
tudi, da bo nadaljevala odkup vse do
zapolnitve kvote deset odstotkov la-
stnih delnic. Te naj bi podobno kot
v primeru NKBM začele vzporedno
kotirati na Varšavski borzi, čemur v
MDS ne nasprotujejo.

Predlog za višje dividende pa je
skladen tudi s priporočili Kapitalske
in Slovenske odškodninske družbe,
ki sta glede razdelitve dobičkov v
javnih družbah napovedali, da pri-
čakujeta delitev vsaj ene tretjine
ustvarjenega dobička, je poudaril
Stankovič.

Isti revizor tudi 17. leto?
Mali delničarji imajo pomisleke

tudi o imenovanju revizorske druž-
be za leto 2010. Uprava delničarjem
namreč znova predlaga, naj pregled
poslovanja zaupajo revizorski druž-
bi KPMG, čemur je MDS nasproto-
val že na lanski skupščini.

»KPMG revidira Krko že 16 let, od
leta 1994, in enak predlog je uprava
dala tudi letos, slovenski institut za
revizijo in tudi vsa računovodska
pravila pa pravijo, da je higiensko
zamenjati revizorja na vsakih pet
ali sedem let. Če se revidiranec
in revizor poznata, lahko zaradi
pozitivnih izkušenj v preteklosti
morda opustita določene postopke
preverjanja. Ne rečem, da je karkoli
narobe, vendarle pa me čudi vztra-
janje pri enem in istem revizorju,
saj je Krka vedno veljala za steber
odprtosti poslovanja,« je poudaril
Stankovič.

Namesto KPMG mali delničarji
predlagajo, naj poslovanje v letu
2010 revidira Ernst & Young. MDS
je zamenjavo revizorja sicer predla-
gal že lani, vendar njegov predlog
na koncu ni bil sprejet, saj so del-
ničarji z večino glasov podprli pre-
dlog uprave.
Vanja Tekavec
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